
Rada Miasta Radymna 
Radni - Sesja 

Protokół nr LXII/2023 

L:XII Sesja Rady Miasta Radymna w dniu 18 sierpnia 2023  

Obrady rozpoczęto 18 sierpnia 2023 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 14:27 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 Radnych. 

Obecni: 

1. Tomasz Andrejko 

2. Jan Broda 

3. Joanna Burbeło 

4. Mariusz Diawoł 

5. Piliszko Edward 

6. Marek Jackowski 

7. Małgorzata Kalin 

8. Barbara Krzyżanowska 

9. Zygmunt Marciak 

10. Andrzej Pacek 

11. Janusz Sobejko 

12. Paweł Suchodolski 

13. Zygmunt Uszakiewicz 

14. Tomasz Zieliński 

15. Justyna Żelak 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 

Pani Halina Wołos, Pan Dariusz Gliniany, Pan Lesław Kotyla i Pan Andrzej Samborski - 

Przewodniczący Zarządów Osiedli w Radymnie,  

Pan Mieczysław Piziurny - Burmistrz Miasta Radymna,  

Pani Zofia Kawałek – Sekretarz Miasta Radymna,  

Pani Janina Kaczmarz – Skarbnik Miasta Radymna, 

Pani Małgorzata Trojnar – Dyrektor Przedszkola Samorządowego w Radymnie, 

Pani Dorota Gunia – Dyrektor MOK w Radymnie, 

Pani Elżbieta Kuchta – Dyrektor MBP w Radymnie, 

Pani Monika Kić – przedstawiciel MOPS w Radymnie, 

Pan Paweł Kalisz – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Radymnie, 

Pan Marek Sobolewski – Kierownik ZGK w Radymnie, Radny Powiatu Jarosławskiego. 

 

Obradom przewodniczył Pan Andrzej Pacek – Przewodniczący Rady Miasta Radymna. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 



Pan Przewodniczący otworzył obrady LXII zwyczajnej sesji Rady Miasta Radymna, przywitał 

uczestników sesji oraz stwierdził prawomocność obrad. Obecnych było 15 Radnych. 

Pan Przewodniczący poinformował wszystkich uczestników sesji Rady Miasta Radymna, że 

obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk oraz, 

że klauzula informacyjna RODO znajduje się na stronie internetowej Urzędu Miasta Radymna. 

Pan Przewodniczący poinformował Radnych, uczestników sesji Rady Miasta Radymna,  

o sposobie głosowania przy pomocy systemu eSesja. 

 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Na wniosek Pana Burmistrza dokonano następujących zmian w  Porządku obrad: 

 

Głosowano w sprawie: 
Zmiana Porządku obrad polegająca na dodaniu punktu 11a. Podjęcie uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2023 r.– projekt 47/LXII.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

 

 

Głosowano w sprawie: 
Głosowanie - zmiana Porządku obrad polegająca na wykreśleniu z Porządku obrad punktu 11.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

 

 

Głosowano w sprawie: 
Zmiana Porządku obrad polegająca na sprostowaniu tytułów projektów uchwał w punktach 8 

i 9 Porządku obrad, które otrzymały brzmienie:  

8. Podjęcie uchwały w sprawie: upoważnienia Burmistrza Miasta Radymna do zaciągania 

zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 2023 – projekt 41/62. 



9. Podjęcie uchwały w sprawie: upoważnienia Burmistrza Miasta Radymna do zaciągnięcia 

zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 2023 – projekt 42/62.   

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

 

Nikt więcej nie złożył wniosku o zmianę Porządku obrad. Pan Przewodniczący odczytał 

Porządek obrad w brzmieniu po dokonanych w nim zmianach. 

Porządek obrad po dokonanych zmianach przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja o stanie przygotowań  samorządowych jednostek oświatowych do realizacji 

zadań związanych z rozpoczęciem roku szkolnego /dyrektorzy jednostek oświatowych/. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dofinansowania Powiatowi Jarosławskiemu – 

projekt 37/62. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2023 r.– projekt 

38/62. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2023 r.– projekt 

39/62. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2023 r.– projekt 

40/62. 

7a. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2023 r.– projekt 

47/62. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: upoważnienia Burmistrza Miasta Radymna do zaciągania 

zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 2023 – projekt 41/62. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie: upoważnienia Burmistrza Miasta Radymna do zaciągnięcia 

zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 2023 – projekt 42/62.    

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 54/350/2022 z dnia 29 grudnia 2022 

roku w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Miasta Radymna - projekt 

43/62. 



11. Wykreślony 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach na  ławników  

do Sądu Rejonowego w Jarosławiu – projekt 45/62. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Jarosławiu – 

projekt 46/62. 

14. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Radymna o pracach w okresie międzysesyjnym. 

15. Sprawozdanie z działalności MOPS w Radymnie za rok 2022. 

16. Sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2022 r. 

17. Sprawozdanie z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w 2022 r. 

18. Sprawozdanie MBP w Radymnie za 2022 rok. 

19. Informacja Dyrektora MOK w Radymnie dot. działalności instytucji w 2022 r. 

20. Informacja ZGK w Radymnie o funkcjonowaniu gospodarki wodno-ściekowej, letniego, 

zimowego utrzymania dróg i zieleni, utrzymania cmentarzy komunalnych oraz realizacji 

zadań zleconych przez Miasto Radymno w roku 2022 oraz analiza kosztów i jakości 

utrzymania zieleni miejskiej w 2023 r. 

21. Informacje o interpelacjach i zapytaniach Radnych. 

22. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzednich sesjach i posiedzeniach Komisji. 

23. Wolne wnioski i informacje. 

24. Zapytania. 

25. Zakończenie obrad sesji. 

Pan Przewodniczący złożył wniosek o nie odczytywanie projektów uchwał z wyjątkiem 

projektów oznaczonych numerami: 45/LXII, 46/LXII i 47/LXII. Wniosek został przyjęty przez 

aklamację. 

 

 

 

3. Informacja o stanie przygotowań samorządowych jednostek oświatowych do realizacji 

zadań związanych z rozpoczęciem roku szkolnego /dyrektorzy jednostek oświatowych/. 
 

Pani Małgorzata Trojnar przedstawiła informację nt. stanu przygotowań Przedszkola 



Samorządowego do rozpoczęcia nowego roku szkolnego. Nikt nie zgłosił się do dyskusji nad 

przedstawioną informację. 

Pan Paweł Kalisz przedstawił informację nt. stanu przygotowań Szkoły Podstawowej do 

rozpoczęcia nowego roku szkolnego. Nikt nie zgłosił się do dyskusji nad przedstawioną 

informację. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dofinansowania Powiatowi Jarosławskiemu – 

projekt 37/LXII. 
 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisji:  

-Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego – opinia pozytywna.  

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych:  

„Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna.  

„Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna.  

Nikt nie zgłosił się do zabrania głosu w dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dofinansowania Powiatowi Jarosławskiemu – projekt 

37/LXII. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Małgorzata 

Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, Janusz Sobejko, Paweł 

Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Jackowski 

 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2023 r.– 

projekt 38/LXII. 
 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisji:  

-Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego – opinia pozytywna.  

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych:  

„Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna.  

„Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna.  

Nikt nie zgłosił się do zabrania głosu w dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2023 r.– projekt 

38/LXII. 

 

Wyniki głosowania 



ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2023 r.– 

projekt 39/LXII. 
 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisji:  

-Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego – opinia pozytywna.  

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych:  

„Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna.  

„Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna.  

Nikt nie zgłosił się do zabrania głosu w dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2023 r.– projekt 

39/LXII.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2023 r.– 

projekt 40/LXII. 
 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisji:  

-Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego – opinia pozytywna.  

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych:  

„Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna.  

„Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna.  

Nikt nie zgłosił się do zabrania głosu w dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2023 r.– projekt 

40/LXII..  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: upoważnienia Burmistrza Miasta Radymna do 

zaciągania zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 2023 – projekt 41/62. 
 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisji:  

-Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego – opinia pozytywna.  

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych:  

„Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna.  

„Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna.  

Nikt nie zgłosił się do zabrania głosu w dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie: upoważnienia Burmistrza Miasta Radymna do zaciągania 

zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 2023 - projekt 41/LXII.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie: upoważnienia Burmistrza Miasta Radymna do zaciągnięcia 

zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 2023 – projekt 42/62. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisji:  

-Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego – opinia pozytywna.  

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych:  

„Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna.  

„Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna.  

Nikt nie zgłosił się do zabrania głosu w dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie: upoważnienia Burmistrza Miasta Radymna do zaciągnięcia 

zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 2023 – projekt 42/62. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Małgorzata 

Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, Janusz Sobejko, Paweł 

Suchodolski, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

PRZECIW (1) 

Marek Jackowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Uszakiewicz 

 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LIV/350/2022 z dnia 29 grudnia 

2022 roku w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Miasta Radymna - 

projekt 43/LXII. 
 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisji:  

-Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego – opinia pozytywna.  

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych:  

„Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna.  

„Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna.  

Nikt nie zgłosił się do zabrania głosu w dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LIV/350/2033 z dnia 29 grudnia 2022 roku 

w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Miasta Radymna - projekt 43/LXII.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

 

O godzinie 12:33 Pan Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach. 

O godzinie 12:43 Pan Przewodniczący wznowił obrady. Na Sali Narad obecni byli wszyscy 

Radni. 

 

 

11. Wykreślony 
 

 

11a. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2023 r.– 

projekt 47/LXII. 
 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisji:  

-Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego – opinia pozytywna.  



Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych:  

„Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna.  

„Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna.  

Odbyła się szeroka dyskusja nt. budżetu obywatelskiego, w której udział wzięli: Pan Janusz 

Sobejko, Pan Burmistrz, Pani Małgorzata Kalin, Pani Skarbnik, Pan Tomasz Andrejko, Pan 

Paweł Suchodolski, Pan Tomasz Zieliński, Pan Mariusz Diawoł, Pan Zygmunt Uszakiewicz, 

Pan Edward Piliszko i Pan Andrzej Pacek. 

Głosowano w sprawie: 
11a. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2023 r.– projekt 

47/LXII. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach na 

ławników do Sądu Rejonowego w Jarosławiu – projekt 45/LXII. 
 

Pani Sekretarz przedstawiła i objaśniła projekt uchwały. 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisji:  

- Spraw Społecznych i Porządku Publicznego – opinia pozytywna.  

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych:  

„Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna.  

„Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna.  

Nikt nie zgłosił się do zabrania głosu w dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach na ławników do 

Sądu Rejonowego w Jarosławiu – projekt 45/LXII.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

 

 



13. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Jarosławiu – 

projekt 46/LXII. 
 

Pan Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej. 

Pan Mariusz Diawoł zgłosił kandydatury Radnych: Pana Marka Jackowskiego, Pani 

Małgorzaty Kalin i swoją. 

Nie było więcej zgłoszeń. 

Pan Przewodniczący odpytał kandydatów o wyrażenie zgody w pracy w komisji. Wszyscy 

wyrazili taką zgodę. 

Pan Przewodniczący złożył wniosek o zamknięcie listy, który został przyjęty przez aklamację. 

Pan Przewodniczący złożył wniosek o wybór® Komisji w jednym głosowaniu z uwagi na 

liczbę kandydatów równą liczbie członków Komisji. Wniosek został przyjęty przez 

aklamację. 

Głosowano w sprawie: 
Wybór Komisji Skrutacyjnej ds. wyboru ławników.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Piliszko Edward, Marek Jackowski, 

Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, Janusz 

Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mariusz Diawoł 

 

O godzinie 13:13 Pan Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach. 

O godzinie 13:19 Pan Przewodniczący wznowił obrady. Na Sali Narad obecni byli wszyscy 

Radni. 

Na prośbę Pana Przewodniczącego, Pani Małgorzata Kalin, nowo wybrana Przewodnicząca 

Komisji Skrutacyjnej odczytała protokół z wyboru Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej. 

Komisja Skrutacyjna wydała Radnym karty do głosowania odczytując kolejnych Radnych do 

głosowania wg listy. 

Wszyscy Radni pobrali karty do głosowania i umieścili je w urnie. 

O godzinie 13:21 Pan Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach. 

O godzinie 13:34 Pan Przewodniczący wznowił obrady. Na Sali Narad obecni byli wszyscy 

Radni. 



Pani Małgorzata Kalin odczytała protokół z wyboru ławników – głosowało 15 radnych, 

głosów nieważnych oddano – 1, głosów ważnych oddano 14. Dokonany wyboru na ławnika 

Sądu Rejonowego w Jarosławiu Panią Elżbietę Puzio, która uzyskała 14 głosów. 

Pani Małgorzata Kalin odczytała protokół z wyborów. 

Pani Małgorzata Kalin odczytała projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu 

Rejonowego w Jarosławiu  

 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisji:  

- Spraw Społecznych i Porządku Publicznego – opinia pozytywna.  

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych:  

„Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna.  

„Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna.  

Nikt nie zgłosił się do zabrania głosu w dyskusji. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Jarosławiu – projekt 

46/LXII.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

 

 

14. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Radymna o pracach w okresie międzysesyjnym. 
 

Pan Burmistrz, składając sprawozdanie o pracach w okresie międzysesyjnym poinformował 

m.in. o: 

- prowadzonych inwestycjach miejskich i postępach prac w tym zakresie, 

- rozstrzygnięciu przetargu na drogi dojazdowe do pól, 

- rozstrzygnięciu zapytania ofertowego na plac zabaw przy ul.  Kolejowej, 

- rozstrzygnięciu zapytania ofertowego na usuwanie azbestu, 

- zbadaniu ofert na przebudowę ul. Sienkiewicza i ul. Plażowej, 

- otrzymanym dofinansowaniu na remonty ul. Sobieskiego i Słowackiego, 

- rozstrzygnięciu przetargów na zbycie nieruchomości (obniżeniu ceny i ogłoszeniu 2 

przetargu na nieruchomość przy ul. Sienkiewicza i przy ul. Zarzecze), 

- imprezach rozrywkowych na terenie Miasta (Na brzegu liny oraz Pikniku wojskowym), 

- przygotowywanych dożynkach parafialno-miejskich (Wawrzyniada). 



Odpowiadając na pytanie Pana Marka Jackowskiego Pan Burmistrz przedstawił bardzo szeroką 

informację o naborach oraz stanie prac z nimi związanymi. 

Ponadto Pan Burmistrz, odpowiadając na pytanie Pana Zygmunta Uszakiewicza poinformował, 

że Miasto nie jest w stanie zgłaszać wniosków do naborów na wszystkie inwestycje w jednym 

czasie. 

15. Sprawozdanie z działalności MOPS w Radymnie za rok 2022. 
 

Pan Marek Jackowski złożył wniosek o nieodczytywanie wszystkich sprawozdań i informacji 

objętych punktami 15-20 Porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 
Wniosek o nieodczytywanie wszystkich sprawozdań i informacji objętych punktami 15-20 

Porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Marek Jackowski, 

Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, Janusz 

Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Piliszko Edward, Justyna Żelak 

 

W tym miejscu Pan Marek Sobolewski odpowiadał na pytanie Pani Małgorzaty Kalin dot. 

sprzątania po koszeniu trawy na Cmentarzu Nowym. 

Pan Zygmunt Marciak wyraził pochwałę dla ZGK za ukwiecenie Rynku i utrzymania zieleni 

na osiedlach. 

 

16. Sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2022 r. 
 

Pani Małgorzata Kalin poprosiła o zwiększenie kwot dotacji na siatkówkę w przyszłym roku. 

 

17. Sprawozdanie z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w 2022 r. 
 

Nie było chętnych do zabrania głosu w tym punkcie Porządku obrad. 

 

18. Sprawozdanie MBP w Radymnie za 2022 rok. 
 

Nie było chętnych do zabrania głosu w tym punkcie Porządku obrad. 

 

19. Informacja Dyrektora MOK w Radymnie dot. działalności instytucji w 2022 r. 



 

Nie było chętnych do zabrania głosu w tym punkcie Porządku obrad. 

20. Informacja ZGK w Radymnie o funkcjonowaniu gospodarki wodno-ściekowej, 

letniego, zimowego utrzymania dróg i zieleni, utrzymania cmentarzy komunalnych oraz 

realizacji zadań zleconych przez Miasto Radymno w roku 2022 oraz analiza kosztów  

i jakości utrzymania zieleni miejskiej w 2023 r. 

Pan Marek Sobolewski, odpowiadając na pytanie Pana Marka Jackowskiego, poinformował  

o wykonanych pracach na łączniku Rynek – ul. Legionów oraz jaki zakres prac by sprawił, 

żeby uzyskać trwałe efekty. 

21. Informacje o interpelacjach i zapytaniach Radnych. 

Nikt nie złożył interpelacji ani zapytania. 

22. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzednich sesjach i posiedzeniach Komisji. 
 

Na prośbę Pana Przewodniczącego, Pani Sekretarz przedstawiła odpowiedzi na wnioski 

zgłaszane przez Radnych podczas wcześniejszych posiedzeń Sesji i Komisji. 

 

23. Wolne wnioski i informacje. 

Pani Justyna Żelak złożyła wniosek o dokonanie przeglądu i oceny stanu technicznego mostku 

na rz. Rada usytuowanego na przedłużeniu ul. Narutowicza. 

Pan Janusz Sobejko przedstawił starania dot. poprawy bezpieczeństwa na odcinku ul. 

Budowlanych od Cmentarza Starego do wjazdu na POD oraz działań podejmowanych przez  

GDDKiA oraz potrzebie przypominania tej sprawy w tej instytucji. 

Pani Małgorzata Kalin złożyła wniosek o postawienie tablic z napisem „Posprzątaj po swoim 

psie” i koszy na odpady wraz z woreczkami w miejscach najczęściej uczęszczanych przez 

posiadaczy psów. 

Pani Małgorzata Kalin złożyła wniosek o remont chodnika-łącznika ul. Złota Góra do ul. 

Kolejowej. Pani Małgorzata Kalin złożyła wniosek o zwołanie Komisji i przeprowadzenie 

oględzin chodnika i przy wolnych środkach wniosła o realizację jeszcze w br. lub wpisanie 

remontu do budżetu na rok 2024. 

Pan Burmistrz zwrócił się do Pani Małgorzaty Kalin, która wcześniej otrzymała odpowiedzi na 

swoje wnioski, aby dokonała starań żeby Pan Przewodniczący i Rada Miasta zarezerwowała w 

przyszłorocznym budżecie środki finansowe na realizację tego zadania.  Na chwilę obecną rak 

jest środków finansowych w budżecie na realizację tych wniosków – stwierdził Pan  Burmistrz. 

Pan Zygmunt Marciak złożył wniosek o zamontowanie progu zwalniającego na ul. 3-Maja 

z prośbą o ponowne podjęcie działań celem zamontowania 1 lub 2 progów zwalniających na 

tej ulicy. 

Pan Zygmunt Marciak złożył wniosek o usunięcie drzewa rosnącego pomiędzy dwoma 

kioskami w Rynku z uwagi na stwarzane zagrożenie. 



Pan Edward Piliszko złożył wniosek o uzupełnienie nasadzeń 3 wierzb plączących na terenie 

plaży miejskiej, które się nie przyjęły. 

Pan Tomasz Andrejko złożył wniosek o wymianę sieci wodociągowej na ul. Młynarskiej  

i innych wymagających tego. 

Pan Tomasz Andrejko złożył wniosek o wymianę nawierzchni chodnika na długości ok. 15 mb. 

na cmentarzu przy ul. Budowlanych przy wejściu od parkingu  z kraty na pełną nawierzchnię. 

Pan Tomasz Andrejko zasygnalizował, że automat do wkładów do zniczy pobiera należność  

a nie wydaje wkładów i nie ma na nim informacji do kogo się zwrócić w tej sprawie. 

Pan Burmistrz stwierdził, że wniosek dot. wymiany sieci wodociągowej jest nieaktualny 

ponieważ opracowywane są kosztorysy wymiany wodociągów w ramach naboru wniosków 

ogłoszonego przez Marszałka Województwa Podkarpackiego i te sieci będą zgłaszane do 

projektu. Odnośnie chodnika na cmentarzu, kontynuował Pan Burmistrz stwierdzając, że 

cmentarz jest w zarządzie ZGK i należało wykorzystać obecność Kierownika tej jednostki żeby 

poruszyć tą sprawę podobnie jak sprawę automatu. Pan Burmistrz stwierdził, że przekaże te 

informacje Kierownikowi ZGK. 

Pan Paweł Suchodolski złożył wniosek o wystąpienie do GDDKiA w sprawie nie działającego 

oświetlenia mostu na rzece San. 

Pan Paweł Suchodolski złożył wniosek o wystąpienie do GDDKiA w sprawie poprawy 

ostatnich 100 m chodnika przed mostem na rz. San z uwagi na ubytek płytek na tym odcinku. 

Pan Paweł Suchodolski złożył wniosek o wystąpienie do GDDKiA w sprawie poprawy 

odwodnienia części drogi krajowej w zakresie udrożnienia przepływu wody rowem 

zbierającym wody deszczowe. 

Pani Joanna Burbeło stwierdziła, że do końca sierpnia można składać wnioski do budżetu 

obywatelskiego i zapytała ile wniosków złożono dotychczas, na co Pani Sekretarz 

poinformowała, że jeden. 

 24. Zapytania. 

Pan Zygmunt Uszakiewicz zapytał o odnowienie figurki Matki Boskiej w Rynku, na co Pan 

Burmistrz stwierdził, że należy opracować program odnowy tej figurki, uzyskać aprobatę 

Konserwatora Zabytków i pod jego nadzorem dokonać renowacji tego zabytku. 

Pan Tomasz Zieliński zapytał czy w br. będą prowadzone badania zapadlisk na ul. Lwowskiej, 

na co Pan Burmistrz stwierdził, że prawdopodobnie będą dokonywane głębsze odwierty ale 

oczekujemy na remont ulic Sobieskiego i Słowackiego gdzie są podobne miejsca  

i przeprowadzone tam badania mogą dać odpowiedź co się dzieje na ul. Lwowskiej.  

 

Pan Przewodniczący przedstawił informację nt. natarczywych połączeń telefonicznych 

otrzymywanych od Radnych dotyczących usprawiedliwień za nie uczestniczenie w pracach 

Rady. 



 

25. Zakończenie obrad sesji. 

O godz. 14:27 Pan Przewodniczący zamknął obrady LXII sesji Rady Miasta Radymna, 

podziękował zaproszonym gościom, Radnym i wszystkim obecnym za udział w obradach. 

 

    Przewodniczący 

Rady Miasta Radymna 

      Andrzej Pacek 

 

Protokołował: Henryk Wolski 

………………………………. 

 


